
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 30. april 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 741
Idet der nu er gået 5 år siden, Lars Barfoed nægtede at offentliggøre hvilke
virksomheder, Kriminalforsorgen udfører arbejde for, bedes ministeren rede-
gøre for, om hun vil tage initiativ til at det sker, jf. at tiden i dag er en anden og
flere virksomheder "brander" sig på at være socialt ansvarlige og det generelt
er spørgerens opfattelse, at virksomheder i dag gerne står frem og fortæller
om at de får arbejde udført eller tager en kriminel i arbejde? Der henvises til
artiklen ”SF: Barfoed bør afsløre hemmelige firmaer”, bragt på www.avisen.dk
den 24. august 2010.
http://www.avisen.dk/sf-barfoed-boer-afsloere-hemmelige-firma-
er_132211.aspx

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfkalo@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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